
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S- 442 (19int03833)

Datum indiening: 26 augustus 2019

Onderwerp: Bedrijfsresultaten 

Naam indiener: Ard op de Weegh

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:

Omroep Gelderland heeft in 2016 uitgebreid laten zien dat in bepaalde delen van de 
langdurige zorg (Wmo, beschermd wonen) soms zodanige winsten worden gemaakt, dat het 
haast niet anders kan dan dat dit ten koste gaat van de kwaliteit van de zorg.1)

In antwoorden op eerdere schriftelijke vragen van de VVD-fractie is destijds aangegeven dat 
in de zomer van 2018 een plan van aanpak fraudebestrijding zou worden opgesteld, dat 
acties zouden worden uitgezet en dat aan eind 2018 de resultaten van de eerste controles 
zouden worden gebundeld in een memo aan de raad.

Op 4 september 2018 publiceerde een van de zorgaanbieders uit Elst, Kubuszorg, haar 
stukken over 2016 en 2017 op de site jaarverslagenzorg.nl. 2) Deze maand publiceerde 
Kubuszorg ook stukken over 2018 3).

Naar aanleiding van gepubliceerde stukken, heeft BOB zich wat verdiept in de openbare 
gegevens die daarmee over Kubuszorg bekend werden. Als wij het goed begrijpen is er in de 
verschillende jaren o.a. sprake van Zorg in natura via de Jeugdwet en de Wmo. 

Wat verder opvalt zijn de volgende financiële cijfers:
Opbrengsten 
zorgprestaties en 
maatschappelijke 
ondersteuning

Financieel resultaat %

2016 500.686 euro 223.741 euro 45%
2017 500.423 euro   74.406 euro 15%
2018 705.960 euro 169.148 euro 24%

Eind 2018 hebben wij hierover reeds in vertrouwelijkheid (het betrof immers één specifieke 
aanbieder) kontakt gezocht met de verantwoordelijk portefeuillehouder. Wij hebben daarbij 
op onze vragen echter (uiteindelijk) geen bevredigend antwoord gekregen.

Nu ook over 2018 jaarstukken zijn gepubliceerd, zien wij aanleiding tot onderstaande 
openbare schriftelijke vragen. 

Onze vragen zijn ingegeven door de ervaring dat het toezicht op zorgaanbieders niet alleen 
langs de ingang van de kwaliteit van de zorg moet plaatsvinden, maar ook langs de ingang 
van de financiële gegevens. Onze zorg is daarbij vooral dat het gemeentelijke zorggeld goed 



wordt besteed en dat – zeker in situaties waarin sprake is van kwetsbare mensen – we als 
gemeente er alles aan doen om te zorgen dat betrokkenen de juiste zorg krijgen.

Onze vragen:

1. Hoe kijkt u aan tegen het “financieel resultaat” uit 2016, 2017 en 2018? Vindt u dat hier 
sprake is van een normaal financieel resultaat of bent u met ons eens dat dit een signaal is 
dat de tarieven en/of de geïndiceerde en/of geleverde zorg niet op orde zijn?

2. Welke acties heeft u in de periode 2017 t/m heden ondernomen om meer zicht te krijgen 
op de situatie bij KubusZorg, wat waren daarvan de resultaten, welke conclusies heeft u 
daaraan verbonden en wat betekende dit voor het gevoerde beleid?

3. Waarom heeft u tot op heden de raad niet actief geïnformeerd over dit soort hoge 
financiële resultaten bij zorgaanbieders en welke conclusies u daaraan heeft verbonden?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Ard op de Weegh, Burgerbelangen Overbetuwe (BOB)

1) https://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2112374/Miljoenen-aan-zorggeld-verdwijnen-in-
zakken-directeuren  
2) https://digimv5.desan.nl/Pages/nl-NL/Default/Show-documents?kvkNumber=52419312 
3) https://digimv6.desan.nl/Pages/nl-NL/Default/Show-documents?kvkNumber=52419312 
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